
  
 
 

 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde hos Arne, onsdag den 28. nov. 2007, kl. 18,30 – 23 
 
 
Referat, bestyrelsesmøde den 2. juni. 
Godkendt. 
 
Medlemssituationen. 
P.t. problemer med kassererens pc, men eventuelle aktive medlemmer, der måtte mangle at betale 
kontingent, bliver rykket indenfor få dage. Passive medlemmer med restance slettes på 
medlemslisten. Webmasteren oplyser efterfølgende, at alt omkring aktive og passive medlemmer i 
forhold til DBF er ajour. 
Der er allerede adskillige par på venteliste til næste sæson, og flere vil være velkomne. 
Erfaringsmæssigt er der altid en mindre udskiftning blandt de aktive medlemmer. 
 
Evaluering på enkeltarrangementer. 
Sommerbridgen må betegnes som en succes. I gennemsnit deltog godt 35 par pr spilleaften mod 
lidt over 30 par pr aften i 2006. Det økonomiske resultat for klubben blev også betydelig bedre end 
året før. Tiltag for 2008 drøftet, men som helhed vil konceptet blive videreført. 
Barometerturneringen den 6. oktober med guldpoint kunne kun afvikles i Lille sal på Tapeten. 
Pladsen blev trang bl.a. grundet bordopdækning til godt 120 spisende spillere. 64 par deltog i 
turneringen og ingen udeblev, så der blev ikke brug for de ventende tilkaldepar. Bortset fra et enkelt 
par eller to – i øvrigt klubmedlemmer – udtrykte alle tilfredshed med arrangementet, såvel m.h.t. 
traktement og præmier som selve turneringens afvikling, hvor også flere bridgespillere fra andre 
klubber gav en hjælpende hånd. Også fra dette arrangement kommer der et udmærket bidrag til 
klubkassen. Vi kan håbe på en lignende tilslutning til sølvpointturneringen i 2008. 
Barometerturneringen i 2008 bliver i det væsentlige som 2007-turneringen, dog alene som en 
pakkeløsning omfattende turnering med buffet. 
Barometerturneringen i 2008 holdes den 27. september. Carl-Johan kontakter vedr. lokalelån. 
Klubheat, åbenpar den 28. oktober spilledes i Lille Sal med 28 deltagende par opdelt i to rækker. 
Fra klubben deltog 25 aktive medlemmer uden indskud. Også dette arrangement gav et lille bidrag 
til kassererens kasse. 
40 års jubilæumsfesten den 3. november blev et festligt arrangement i Slagslunde Forsamlingshus 
med 84 deltagere, heraf to tidligere formandspar. Der blev spillet bridgeturnering i godt 3 timer fra 
kl. 15, og derefter blev der serveret en ypperlig festmiddag ledsaget af levende musik, festtaler og 
underholdning, hvor alle morede sig hjerteligt. Bridgespillere er i øvrigt også entusiaster på et 
dansegulv. Et mindre beløb, ca. 3-4.000 kroner, henstår stadig på jubilæumskontoen, som foreslås 
videreført. Når kassererens pc igen virker, vil han udarbejde et særskilt regnskab for 
jubilæumsfestlighederne. 
 
T-shirts og skjorter med BBC-logo. 
Enkelte medlemmer, primært bestyrelsen, har anskaffet en del. Et fremstød, f.eks. i forbindelse med 
Vingsted 2008, blev drøftet. 
 



Kortblandemaskine. 
Maskinen fungerer upåklageligt, og der er ingen problemer med den tilbagevendende kortblanding 
til klubaftener (128 spil pr aften). DBF meddeler i øvrigt, at de nye, faste plastmapper bliver leveret 
medio januar 2008. 
 
Regnskabsstatus. 
Grundet pc-problemerne opsættes dette punkt, men kassereren oplyser, at der nu før betaling af 
mesterpoint og kontingent til DBF, og et par fakturaer fra distriktet, henstår et anseligt beløb på 
kontoen. En af de første klubaftener forventer Preben at fremlægge regnskabsopfølgning pr. 1. 
december. 
 
Juleafslutning den 18. december kl. 18,30. 
Arrangementet bliver som tidligere år med gløgg, æbleskiver m.m. Carl-Johan kontakter Mona, 
Tapeten, for aftale om bestik m.m. og lokaleadgang kl. 16. Nikolai kommer kl. 17. Niels og Preben 
køber ind i Metro på dagen. Ca. 100 medlemmer plejer at deltage i juleafslutningen. 
 
Klubheat, mix.par den 26. januar. 
Tilstræbes gennemført som arrangementet den 28. oktober. 
 
Distriktsfinale, mix.par, den 26. - 27. april 2008. 
Finalen afvikles over en weekend. Klubben skal forestå det praktiske omkring fortæring m.m. 
 
Undervisning. 
Spørgeskemaundersøgelsen viser, at der er stor interesse for undervisning, og spilleudvalget foreslår 
undervisning i max to konventioner pr måned startende hver anden tirsdag kl. 18 fra den 15. januar. 
Carl-Johan reserverer lokaler (A og B). 
 
Klubbens materiel og forsikring. 
DBF har en forsikring som dækker samtlige distrikter og klubber under DBF med sum indtil kr. 
500.000 pr klub (selvrisiko kr. 3.000). Der er særlige sikringskrav til visse genstande.  
 
Folketings- og kommunalvalg, folkeafstemninger mm. 
Lille Sal vil fremover sandsynligvis være ledig på valgaftener, og klubben kan fra gang til gang tage 
stilling til, om der skal spilles på valgaftenen. 
 
Eventuelt. 
Det er ofte svært at finde medlemmer, der har tid og lyst til at hjælpe i forbindelse med de 
forskellige klubarrangementer, og i lyset at de pæne overskud fra arrangementerne besluttedes det i 
højere grad fremover, også på sommeraftenerne, at betjene sig af fast medhjælp. 
Mange klubber har fra Gentofte Bridgeklub modtaget opfordring til at udtrykke mistillid til 
Hovedbestyrelsen i forbindelse med sagen om lønsumsafgift, og BBC har i mail til Nordsjællands-
distriktet meddelt, at BBC – i øvrigt samstemmende med flere andre klubber – ikke mener, at denne 
sag skal bringes videre, måske bortset fra, at forbundet kunne overveje at skifte revisor og kreditere  
Nordjyllanddistriktet for at have opdaget fejlen. 
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